
Dodatkowy milion nie dla radnych
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W opublikowanym w dzisiejszym (25. 01. 11) „Fakcie” artykule pt. „Mniej na drogi, więcej na straż

miejską i radnych” pojawiła się informacja, że w projekcie tegorocznego budżetu „Na obsługę kancelarii

rady miasta i dzielnic przeznaczono prawie milion złotych więcej”.

Uprzejmie informujemy czytelników „Faktu”, ze autor tekstu nie dopisał, że zwiększenie

budżetu w większości związane było z organizowanymi 9 stycznia 2011 r. wyborami do rad

dzielnic.

Wielka szkoda, że redaktorzy tej gazety nie traktują poważnie swoich czytelników i ograniczają

się tylko do piętnowania zwiększonego budżetu, nie próbując nawet ustalić, na co dokładnie

wydane będą dodatkowe pieniądze. Podanie pełnej i rzetelnej informacji zapewne obniżyłoby

sensacyjną wartość tekstu.

Beata Kowalówka

Dyrektor Kancelarii Rady Miasta i Dzielnic Krakowa

 

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

